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Styrelsemöte för Karlstads Ridklubb 2023-01-22 
 

Tid: 17.30-19.30 
Plats: Karlstads Ridklubb, Teorisalen 
 
Närvarande:     
Inger Edfors  ordförande 
Erica Andersson vice ordförande 
Ami Cooper  sekreterare 
Charlotte Carlsson kassör 
Jana Ehn, fr o m §5 ledamot 
Erica Hinders  ledamot 
Joakim de Jong, fr o m §6 ledamot 
Karin Wadman Adeen ledamot   
Matilda Rosengren u-sek, ledamot 
Malin Stenson  verksamhetschef, adjungerad 
 
Frånvarande: 
Nikita Jareke  suppleant 
Karin Landén  suppleant 
Ulrika Palme  suppleant 
Tova Johnsson  u-sek, suppleant 
 
§1 Mötets öppnande 

Ordförande förklarade mötet öppnat. 

§2 Val av justerare 

Erica Andersson utsågs till justeringsperson. 

§3 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes med tillägg under § 7 av punkterna verksamhetsberättelse och förslag på 
ordförande och sekreterare till årsmötet. 

§4 Föregående mötesprotokoll  

Styrelseprotokoll från 2022-12-11 lades till handlingarna. 

§5 Ekonomi 

Det finns en preliminär resultat- och balansrapport för 22-01-01 – 12-31, men styrelsen kommer att 
få en uppdaterad innan nästa styrelsemöte.  

Karlstad kommun har beviljat drygt 100 000 kr i extra bidrag på grund av de höga elkostnaderna, och 
vi väntar på slututbetalningen för LOVA steg 1 på 50 000 kr.  
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§6 Rapporter från verksamhetsområden 

Ridskolan 
Ridlärarna har justerat grupperna, bla strukturerat om på söndagar och försökt skapa lite luft i 
schemat för hästarna. Det är uppbokat med olika aktiviteter fram till april. Måndag 23/1 startar en 
grönt kort kurs och på grund av många anmälningar blir det ytterligare en med start i februari. 
Vårens blockteori har första passet redan 11/2 som är en clinic med Pernilla Berntsson i samarbete 
med SISU. Det är planerat in minihoppning, en caprilli och klubbtävling både i hoppning och dressyr. 
Några lördagar är vikta för flyttade lektioner.  

Hästar: Vi har en ny häst på prov, Boria. Ritmik, Liguster och Tango är under igångsättning, medan 
Cider är halt troligen på grund av hovböld. Den nya hästen Tobiana på väg in i verksamheten. Ilsa går 
lektioner varje dag. Fame och Cascaya ska besiktas inför försäljning. Sadelutprovning planeras för 
flera hästar. 

Personal: Jakob kommer tillbaka 8/2. Jackor till personalen har kommit. 

Usek  
Usek har årsmöte 11/2, i övrigt inget planerat. Har genomfört en team-building aktivitet på Boda 
Borg och ska ha möte med KUL och stämma av med dem efter årsmötet. 

Anläggning 
De tre nya grushagarna (LOVA steg 2) är grusade och börjar bli färdiga, men en av de första två (LOVA 
steg 1) är obrukbar på grund av åverkan på stolpar av skolhästar. Hagarna behöver ses över och fler 
behövs eftersom de vi har inte räcker i dagsläget, dvs behövs fixardag med fokus på hagarna. Erica A 
och fixargruppen har planeringsmöte innan nästa styrelsemöte. Ytterligare boxar i privatstallet 
behöver renoveras vad gäller boxväggar och u-balkar. Mycket svartmögel i stallet, Inger är i kontakt 
med Sweco som gick igenom anläggningen i juni 2022. Elbesiktningen i december visade att det inte 
är några stora problem, men en del som ska åtgärdas innan 2023-03-20. LOVA steg 1 är redovisat till 
Länsstyrelsen. Resterande hagar i LOVA steg 2 samt takvatten från utestallet ska åtgärdas 2023. 

Länsstyrelsen gjorde en oanmäld inspektion 20 december av djurhållningen. Inga anmärkningar vad 
gäller hästarna, men vi blev ålagda att snarast ta ner julpyntet och åtgärda boxdörrarna i privatstallet 
med skydd vid täckeshängarna, samt senast 2023-03-01 komma in med en plan för hur vi ska komma 
tillrätta med svartmöglet.  

Privatuppstallade 
Det är fullt och fler som är intresserade. Ett möte med uppstallade planeras innan årsmötet.  Daniel 
Bergqvist kommer att finnas på anläggning några gånger varannan lördag för hoppträning 

Sponsorer 
Sponsorgruppen jobbar med tävlingssponsring i huvudsak men vi behöver lyfta medlemssponsring 
och försäljning också. 

Tävling 
Tävlingsgruppen har fördelat tävlingsledare till årets tävlingar. Det blir ingen uppstallning i mobila 
boxar, utan enbart gäststallet och eventuellt Färjestad trav. Vi har fått Ponnyallsvenskan div 1/2 på 
Vårhoppet.  

Cafeterian 
Det skulle vara bra att ha tydligare information om när cafeterian är öppen, och även mer 
regelbundna öppettider.  
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§7 Årsmötet 2023 

Årsmötet är den 18 februari kl 14. Styrelsen ska till årsmötet ge förslag på ordförande, utse 
sekreterare för mötet, ge förslag på medlemsavgifter 2024, verksamhetsplan och budget för 2023, 
samt redovisa verksamhetsplan och bokslut för 2022.  

Styrelsen beslutar med omedelbar justering 

- att tillfråga Anders Peterson om ordförandeskap vid årsmötet, alternativt den han föreslår 
- att utse Ami Cooper som sekreterare vid årsmötet 
- att föreslå oförändrade medlemsavgifter 2024 förutsatt att Folksam inte höjer sin avgift  

Bokslut och verksamhetsberättelse för 2022 samt förslag till budget och verksamhetsplan 2023 
skickas till styrelsen innan nästa styrelsemöte för beslut per capsulam.  

§8 Övriga frågor 

- Ärendelista (beslutslogg), bifogas 

§9 Datum för kommande styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte är 12/2, kl 18-20 

§10 Mötets avslutande  

Ordförande förklarade mötet avslutat 
 
 
 

 
 
Vid protokollet 
 
 
 
 
 
Ami Cooper 
Sekreterare 
 
 
 
 
 
 
Inger Edfors   Erica Andersson 
Ordförande   Justeringsperson 
 

 


